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Betreft: Schriftelijke vragen van CDA inzake veiligheid bomen 
 
Geacht college, 
 
Wederom zijn op diverse plekken in onze stad kleine en grote takken uit bomen gevallen tijdens 
extreme weeromstandigheden, gelukkig zonder persoonlijke ongevallen. Maar het valt ons op dat 
steeds vaker bomen of grote takken gevaarlijke situaties veroorzaken, zoals deze tak die afgelopen 
week naar beneden kwam in de Atoomstraat in Heer (zie foto). Wij maken ons grote zorgen over het 
huidige bomenbestand in onze stad. Maastricht kent veel grote bomen in onze stad die weliswaar 
worden gecontroleerd maar toch voor problemen zorgen. En nu kunnen wij weer zeggen, ja komt 
door de klimaatverandering waardoor wij steeds meer te maken krijgen met extreme 
weersomstandigheden, maar dat wordt nu al jaren als reden opgegeven. Helaas zien wij geen 
verbetering in de aanpak ondanks deze kennis, nog steeds wordt te lang niet gesnoeid waardoor 
bomen steeds groter worden en dus vatbaarder worden voor de extreme weersomstandigheden. En 
ja, ook grote bomen zijn van waarde voor de CO2 opvang, maar dat mag de veiligheid van onze 
burgers niet in het geding brengen.   
 

1. Hoeveel klachten heeft u in 2023 en 2024 over bomen ontvangen? 
2. Hoeveel meldingen zijn er in 2023 en 2024 over omgevallen bomen en/of afgebroken takken 

ontvangen? 
3. Het lijkt of onze gemeente met een piepsysteem werkt, waar gepiept wordt daar acteren wij 

op? Klopt dit? 
4. Zo nee, hoe is uw werksysteem i.r.t. tot het groenonderhoud en los van de wijkkalender waar 

u uw standaardonderhoud uitvoert? 
5. Zijn er bij u nu potentiële bomen bekend die voor problemen kunnen zorgen tijdens extreme 

weersomstandigheden en die extra aandacht nodig hebben? 
6. Als grote takken afbreken, zoals in de Atoomstraat, wat wordt er dan gedaan met deze 

bomen en vergelijkbare bomen? 
7. Bent u bekend dat halverwege de Kast. Hillenraadweg een zeer grote boom geen enkel groen 

heeft, de schors van de takken zijn gebarsten van de kolossale takken. Is deze boom een 
gevaar voor de veiligheid? 

8. Zo ja, welke actie volgt hierop? 



 
 

9. Wat is uw regime om het afbreken van takken en omvallen van de grote bomen te 
minimaliseren i.r.t. het veranderde klimaat? 

 
Met vriendelijke groet, 
 

Mat Brüll, 

CDA Maastricht  



 
 

 

 


